
 
  28. november 2023 

 
Referat af KS-møde fredag den 24. november kl. 10.30 

 
Tilstede: Tina Bidstrup, Marie Louise Roed Jørgensen, Lone Guntofte Brandel, Frederik Hein Rogren, Ul-

rik Zeeberg, Claus Plenaa, Natasja Nielsen, Mads Thranov, Dorthe Marie Knudsen, Helle Olander 
Würtz, Rikke Katholm, Heidi Yoma Rasmussen, Casper Christiansen, David Qvist og Line Nykjær Lar-
sen 

 
Afbud:  Gæster:  
 

Pkt. Emne  

1 Nyt fra formanden 
- Status på kompetenceudvik-

lingsaftalen 

- Der er sendt et revideret skema til kommu-

nen vedr. kompetenceudvikling.  

- Aftalen er opsagt, men på opgaveoversig-

terne i nuværende skole gælder aftalen 

stadig.  

- Vigtigt for næste skoleår, at TR er med ind-

over når Uddannelse/opgaveoversigt laves. 

2 Drøftelse af K16’s skolepolitiske mål-
sætning og lønstrategi 

- Brug af vejledere, PBL-guides 
m.fl 

- Tilbagemeldinger fra skoler m. 
PBL-guides: 
Hvor meget tid har den enkelte 
fået til opgaven (Både nye og 
gamle PBL-guides)? 
Har der været en drøftelse med 
skoleleder om opgaven? 
Er der taget stilling til ressour-
cen i skoleplanen? 

- Lønstrategi for vejledere, PBL-
guides m.fl. (Læs K16 lønpolitik 
inden mødet) 

- David orienterede/drøftelse: Hvordan ser 

virkeligheden ud på skolerne i dag? 

- Pædagogisk udvalg følger op. 

 

- Har der været en drøftelse med skolele-

der? Generelt har der været en drøftelse 

med ledelse og der bliver givet tid til opga-

ven, dog forskellig fra skole til skole.  

 
- Lønstrategi: Giver det anledning/behov for 

justering af Kredsens lønpolitik? Vi går ef-

ter sikring af tid til PBL-vejledere, men ikke 

særligt tillæg – lønpolitikkens udgangs-

punkt er fordeling til alle – alle læreropga-

ver er lige meget værd i foreningens øjne. 

  Ansættelser på skolerne/arbejdsplad-
ser i det offentlige 

- Stillingsopslag 
- Lønfastsættelse/lønforhandling 
- §28 i folkeskoleloven 

- Casper orienterede 

Alle ansættelser (også vikariater) skal op-

slås offentligt, og lønnen skal være aftalt 

med kredsen inden kandidaten skal svare – 

så man kender sine vilkår, inden man siger 

ja til stillingen. Bedst kvalificerede skal til-

bydes stillingen. Udgangspunktet for en 
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lærerstilling med undervisning er lærerud-

dannelsen.  

4 Arbejdsmiljø 
- Arbejdet med og anvendelse af 

APV 

- Line orienterede:       

TR bør deltage i arbejdet/evalueringen af 

APVén. APV-proces-Plan er sendt ud til TR. 

Medbring gerne tallene om social kapital 

fra de enkelte skoler til internatet, der lig-

ger 29.2-1.3.2024                                               

5 Forberedelse til videndeling d. 8. de-
cember 

- Udsendt ”spørgeramme”- for-
beredes sammen med skolele-
der 

- Heidi orienterede: 

Husk at forberede mødet med leder før da-

gen. Der er udsendt dagsorden med drøf-

telsespunkter til forberedelse (nok kun til 

leder – vi lægger den på InSite til TR).  

- Fremover: Se sammen på skolens resurse-

tildeling, hav dialog om alle prioriteringer.  

- Heidi har på InSite lagt en ”bruttoliste” 

over indhold til Skoleplanen – drøft lokalt, 

hvad der er hjælpsomt på i jeres skoleplan. 

6 Nyt fra skolerne/arbejdspladserne - Torstorp: Der er en ledig stilling i mellem-

formsklasse. 

- Læringshuset: Der tænkes i at åbne gamle 

Hedehusene skole som afdeling 

- Linie 10: Der bliver ansat en afdelingsleder. 

I dette skoleår er man gået fra 50 til ca 70 

elever. Giver en del udfordringer.  

- Sengeløse Skole: skolelederen er syge-

meldt frem til jul. Afd.leder fungerer som 

skoleleder i perioden. Der er en ansat, der 

er blevet konstitueret som afdelingsleder 

på Ø-toften 

- Borgerskolen: TR er ikke blevet valgt som 

repræsentant i skolebestyrelsen (1 

stemme skilte kandidaterne). Der er to stil-

linger slået op.  

- Fløng Skole: 1 stillingsopslag. Der er fortsat 

undersøgelse i gang om skimmelsvamp – 

AT-påbud får endelig mere gang i CEIS – 

Urimelig lang tid uden løsninger – måske 

diskussion om klimaskal-afgrænsning – 

hvilke budgetter skal bære udgifterne? 
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BARE få det løst- det er folks helbred, der 

er på spil. Ledelse, TR og AMR har godt 

samarbejde om sagen. Det er stadig TR’s 

indtryk, at den lokale ledelse gør alt, hvad 

de kan.  Husk at se julekalender, Fløng er 

med. 

- Mølleholm:   

- Reerslev: Mangler psykologbistand – 

laaang ventetid og brev til skolechef har 

ført til dialogmøde. Afventer at det fører til 

resultater.  

- Ole Rømer: 23 syge om dagen p.t. AT har 

været på besøg, og det var et godt besøg. 

Husk indesko til de ansatte pga. risiko ved 

glat betontrappe. Der skal ansættes en 

souschef.  

Generelt stor sygdom på skolerne  

7 Meddelelser 
Julefrokost (Har du husket at melde dig 
til?) 

CC orienterede om julefrokosten – tilmelding til 

Rikke (sekretær) i dag. 

 

HR orienterede om hovedstyrelsesvalg 23/11-5/12:  

- TR skal gøre indsats for høj stemmepro-

cent ved at gå direkte til alle medlemmer 

på skolen. Der er ”stemmeflødeboller” til 

alle medlemmer, når de har stemt. Er købt 

– tag dem med til skolen.   

8 Evt. - Kredskontoret: Gården er ikke pæn pt. 

fordi vi er i gang med at renovere møde-

bygnings udvendige facade – alm. vedlige-

holdelse. Jf. tidligere orientering – inkl. 

problemer m. råd i spær – tag-udskiftn..   

- CC orienterede om problemer med nyt 

medlems-system ”MAKS”. 

 
 
  Mads Thranov / Heidi Yoma Rasmussen 
  TR Sengeløse Skole / Kredsformand 
 
 
 


